
 

 

Til Folketinget – Beskæftigelsesudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 69 af 24. november 2023 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Helle Bonnesen (KF). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Uffe Mikkelsen 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse antallet af medarbejdere, der i henholdsvis 2022, 2021, 2020, 2019 

og 2018 blev beskattet for arbejdsgiverbetalt stressbehandling? 

 

Svar 

Arbejdsgiverbetalt behandling af stress er skattefrit for medarbejderen, hvis det konkret 

kan påvises, at det er opstået som følge af medarbejderens arbejdsfunktion. Kan der ikke 

påvises en sådan sammenhæng, vil stressbehandlingen være skattepligtig.  

 

Skatteministeriet har ikke særskilt data for skattepligtig arbejdsgiverbetalt stressbehand-

ling, da dette indgår sammen med data for arbejdsgiverbetalt sundhedsforsikring og -be-

handling, som fx rygeafvænning. Der foreligger derfor ikke data over antallet af medarbej-

dere, der har modtaget skattepligtig arbejdsgiverbetalt stressbehandling.  
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